

國立中興大學農業暨自然資源學院土壤環境科學系

「地天泰農業生技股份有限公司獎助學金設置辦法」

National Chung Hsing University Tetanti Agribiotech Inc. Scholarship Regulations

111 年 8 月 24 日系務會議審議通過

Formulated by Department of Soil and Environmental Sciences on August 24, 2022

第一條 宗旨：中央研究院楊秋忠院士為長期鼓勵國立中興大學土壤環境科學系學生努力求學，並支持本校進行環境保護、減碳及永續農業等社會責任有關永續環境之活動，特設置此獎助學金。

Article 1. **Purpose** To encourage students of the Department of Soil and Environmental Sciences, National Chung Hsing University, to strive for academic excellence, and to support the university's social responsibilities in environmental protection, carbon reduction, and sustainable agriculture, Academician of Academia Sinica Young, Chiu-Chung has established this scholarship to promote sustainable environmental activities.

第二條 獎助項目及金額：本捐助學金每年合計 10 萬元整，用於學生事務補助，每件最高補助 1 萬元為原則。

Article 2. **Items and Amount of Scholarship** The total amount of this scholarship is NT\$100,000 per year, which will be used to subsidize student affairs. The maximum amount of subsidy for each application is NT\$10,000.

第三條 申請資格及文件：申請學生需提供相關計畫書或活動成果報告。

Article 3. **Eligibility and Required Documents** Applicants must submit a related project proposal or activity report.

第四條 審查方式：由本系學生輔導小組辦理審核，隨到隨審，年度經費額度用罄即不受理。

Article 4. **Review Procedures** The Student Guidance Group of the Department will be responsible for the review. Applications will be reviewed on a first-come, first-served basis, and no applications will be accepted once the annual budget is exhausted.

第五條 本辦法經系務會議通過後實施，修正時亦同。

Article 5. **Implementation** These regulations will be implemented upon approval by the Department of Soil and Environmental Sciences. The same procedure applies to any amendments.